

Super Travels Pte Ltd
133 New Bridge Road, #03-01/02 Chinatown Point, Singapore 059413
Call us: 6392 3688 / 6392 3392. Email: apc@super-travels.com







行程要点

❖ 全程无购物

古都西安

- ❖ 西安博物院(星期一闭馆)
- ❖ 永兴坊文化美街、登西安古城墙
- ❖ 鼓楼广场,外观大雁塔
- ❖ 外观大雁塔、雁塔北音乐广场
- ❖ 夜大唐不夜城

山城重庆

- ❖ 李子坝轻轨、鹅岭公园
- ❖ 重庆人民大礼堂、解放碑步行街
- ❖ 洪崖洞夜景
- ❖ 磁器口

丽江

- ❖ 东巴秘境(电瓶车+网红玻璃桥+换藏装+旅拍+一团30秒视屏)
- ❖ 百年纳西村:玉湖村
- ❖ 丽江古城

大理

- ❖ 大理古城、洋人街
- ❖ 洱海生态廊道 S 弯
- ❖ 喜洲古镇、打卡转角楼



风味餐

西安:裤带面风味

重庆: 重庆火锅 渝菜风味

昆明: 过桥米线 大理: 砂锅鱼

丽江: 火塘鸡火锅+纳西烧烤



住宿

西安:智选假日或同级(携程4钻)

汉中: 金宏国际或同级(携程4钻)

重庆:金辉酒店/希尔顿惠廷/北站福朋喜来 登酒店或同级 (携程4钻)

昆明:西部智选假日酒店或同级(携程4钻) 大理: 三塔苑酒店或同级(当地准5☆,携 程4钻)

丽江: 国际大酒店或同级(当地准5☆,携程4钻)

☞ 必须自费项目

《体验 DIY 包饺子+饺子宴》+楼顶观玉龙雪山下午茶(含饮品 1 杯+甜品 1 份)》+《洱海主题巡游车》=RMB680/人(小孩身高 1 米以下 RMB450/人)



第一天: 新加坡+西安

今天齐集樟宜机场乘飞机飞往西安, 古称长安, 抵达后接机, 入住酒店。

第二天: 西安 (早/午/晚餐)

西安博物院(星期一闭馆),是陕西省西安市的一座集博物馆、名胜古迹、城市园林为一体的博物馆,在这里,您也将看到举世闻名的小雁塔(外观).永兴坊文化美街、登西安古城墙+下午茶、鼓楼广场,外观大雁塔+雁塔北音乐广场,夜大唐不夜城

午餐必须自费:体验 DIY 包饺子+饺子宴

第三天: 西安-汉中(动车 1H) (早/午/晚餐)早餐后,乘动车至汉文化发源地一汉中,午餐后,游兴汉胜境: 换上汉服穿越时空,自行拍照打卡,游汉文化博馆、汉乐府、兴汉城市展览馆、丝路风情街、汉人老家街. 兴汉胜境景区以自然生态的汉水之源为根,以中华民族的汉文化之源为魂,以汉朝初兴的历史辉煌为底色,建成集汉风景点群、汉风裔街群、汉风博物馆群、汉风酒店群、汉风餐饮、汉风演艺等于一体的汉文化旅游景区

赠送观看《汉颂》表演(周一停演,无代替表 演替换无退还费用)

第四天: 汉中-重庆(动车 4H) (早/午/晚餐) 龙头山国际旅游度假区(含扶梯+索道): 春 季(每年 3 月中至 5 月底): 杜鹃花海,漫山遍野的花朵像是被大自然打翻的调色盘, 红的似火,粉的如霞,白的像雪,它们相互 交织,构成了一幅绚丽多彩的画卷;

夏季: 清凉避暑: 夏季平均气温维持在 18℃ 左右,森林覆盖率高达 96.5%,茂密的森林 像是一把把巨大的遮阳伞,是夏日避暑的天 堂; **壮观云海**: 夏季的龙头山也容易出现壮 观的云海景象,如梦如幻,宛如仙境:;

秋季:多彩森林、每年10月中旬-11月初, 红榉树,栎树,红枫等在秋阳照耀下色彩斑 斓,放眼望去,漫山遍野的彩林如同一幅巨 大的天然油画。冬季:银装素裹、冰挂雾凇, 进入冬季,龙头山化身为银装素裹的童话世 界,皑皑白雪覆盖着山峰和松树,雾凇晶莹 剔透,冰挂在阳光的照耀下闪烁着光芒,整 个世界银装素裹,宁静而纯洁,山峰在白雪 的映衬下,更加雄伟壮观,午餐后,乘动车 至重庆,晚餐后,入住酒店休息 第五天: 重庆 (早/午餐/-) 早餐后,李子坝轻轨(拍照)、鹅岭公园、

重庆人民大礼堂、解放碑步行街、漫步千厮 大桥,晚餐后,**观洪崖洞建筑夜景**

第六天: 重庆→丽江 (早/晚餐)

早餐后,游**磁器口**,随后自由活动,晚上搭乘内陆飞机到丽江.

第七天: 丽江 (早/午/晚餐)

早餐后,游**东巴秘境(电瓶车+网红玻璃桥+换藏装+旅拍+一团30秒视屏)**.午餐后,前往离玉龙雪山最近的**百年纳西村**:游**玉湖村(含电瓶车)**,处于玉龙雪山南麓,被誉为"玉龙山下第一村",是纳西族先民最早的聚居地之一,也是传统建筑风貌保存最完好的古村落之一。这里历史文化悠久,旅游资源富集,拥有悠久的茶马古道历史

加点: 楼顶观玉龙雪山下午茶(含饮品1杯+甜品1份),最后前往丽江古城、四方街

第八天: 丽江-大理 (早/午餐/-)

早餐后,乘车至大理,加点:【洱海主题巡游车】(含旅拍,洱海边金花领舞打跳,每人赠送3张电子照片+一团20秒航快拍), 全程金花或啊鹏哥带你一起畅游,你可以跟着音乐的节奏舞动,让美妙的歌声回荡在这

苍山洱海间。每位客人赠送1瓶大理啤酒, (注:不喝啤酒客人安排果汁1瓶),抵达 **洱海生态廊道S弯**,打开大理洱海最舒服的 方式:可以悠闲地对着洱海发呆,可以在洱 海边漫步,**喜洲古镇、打卡转角楼**、参观**有 风小院,体验扎染**,之后大理古城(不含电 瓶车)、**洋人街**,自由活动,晚餐自理

第九天: 大理-昆明 (早/午/晚餐) 早餐后,乘车前往昆明,前往【昆明老街】, 在这里可以看到老昆明的缩影: 钱王街、酒 杯楼,百年福林堂、马家大院(外观), 特别赠送: "一生只做一杯茶,一喝记住云 南味 — 麒麟大口茶糯香柠檬茶界的'扛把 子'!"

第十天: 昆明 分新加坡 (早餐)

早餐后,当天返回美丽的家园新加坡。 注:如晚班机返回新加坡,

赠送游【**官渡古镇**】、观金刚塔,赠尝官渡 粑粑,【**斗南花市**】



TOUR HIGHLIGHTS!

No Shopping Tour

Ancient Xi'an

- Xi'an Museum (closed on Mondays)
- Yongxingfang Cultural Street, climb the ancient city wall of Xi'an
- Drum Tower Square, view of Big Wild Goose Pagoda
- View of Big Wild Goose Pagoda, Yanta North Music Square
- Tang Dynasty City Night visit

Mountain City Chongging

- Liziba Light Rail, Eling Park
- Chongqing People's Auditorium, Jiefangbei Pedestrian Street
- Hongyadong Night View
- Ciqikou

LiJiang

- Dongba Secret Land (Eco car + Social media hotspot glass bridge + Tibetan traditional costume + digital photo + 30second video for one group)
- ❖ Century-old Naxi village: Yuhu Village
- **❖** Lijiang Ancient Town

DaLi

- Dali Ancient Town, Foreigner Street
- Erhai Lake Ecological Corridor S-bend
- Xizhou Ancient Town, Iconic Corner Tower



MEALS INCLUSION

Xi'an : Kuadai noodles flavor

Chongqing: Chongqing hot pot, Chongqing

cuisine flavor

Kunming: Yunnan bridge noodles

Dali : Clay pot fish

Lijiang : Huotang earthen pot chicken +

Naxi barbecue



ACCOMMODATION

Xi'an: Holiday Inn Express or similar Hanzhong: Jinghong International Hotel or similar

Chongqing: Home2 suites by Hilton or similar Kunming: Holiday Inn Express or similar Dali: Santayuan Hotel or similar Lijiang: International Hotel or similar

Compulsory Tour

Experience DIY dumpling making+dumpling banquet + Afternoon tea with view of Jade Dragon Snow mountain (includes 1 drink and 1 dessert + Erhai Lake Theme Car Cruise =RMB 680/pax (Child Height 1.0M and below: RMB450/PAX)



DAY 1: SINGAPORE → XI'AN

Today, we will gather at the Airport for our flight to the ancient capital - XI'an. Upon arrival, we will check in to the hotel.

DAY 2: XI'AN (B/L/D)

Xi'an Museum (closed on Mondays) is a museum in Xi'an, Shaanxi Province, which integrates museums, scenic spots and urban gardens. Here, you will also see the worldfamous Small Wild Goose Pagoda (exterior view). Yongxingfang Cultural Street, climb the ancient city wall of Xi'an + afternoon tea, Drum Tower Square, exterior view of Big Wild Goose Pagoda + Yanta North Music Square, Night view of the Tang Dynasty City that Never Sleeps.

(Lunch under compulsory tour: Experience DIY dumpling making + dumpling banquet)

DAY 3: XI'AN A HANZHONG(Train 1 Hr) (B/L/D)

After breakfast, take the train to Hanzhong, the birthplace of Han culture. After lunch, visit Xinghan Scenic Spot: dress in Han traditional costume, step back in time and capture your moment, visit Han Culture Museum, Han Yuefu, Xinghan City Exhibition Hall, Silk Road Style Street, Han People's Hometown Street. Xinghan Scenic Spot takes the source of the natural ecology of Han River as its root, the source of Han culture of the Chinese nation as its soul, and the historical glory of the early rise of the Han Dynasty as its background. A Han cultural tourist scenic spot integrating Han scenic spots, Han-style commercial streets, museums, hotels, restaurants, performances. Complimentary "Han Song" performance (no performance on Mondays, no replacement performance, no refund)

DAY 4: HANZHONG ♠ CHONGQING (TRAIN 4 HR) (B/L/D)

Longtoushan International Tourism Resort (includes escalator + cablecar): Spring (mid-March to the end of May): A sea of azaleas, the flowers all over the mountains are like a palette overturned by nature, red like fire, pink like clouds, white like snow, they are intertwined to form a colorful picture; Summer: Cool and summer escape - The average temperature in summer is maintained

at around 18°C, and the forest coverage rate is as high as 96.5%. The dense forests are like huge parasols, making it a summer paradise; Amazing sea of clouds: Longtou Mountain is also prone to spectacular sea of clouds in summer, which is pituresque and instamworthy. Autumn: Colorful forests. From October to early November every year, red beech trees, oak trees, and red maples are colorful under the autumn sun. The colorful forests all over the mountains are like a huge natural oil painting. Winter: Snow-covered, icicles and rime. In winter, Longtou Mountain turns into a fairy tale world covered in snow. The peaks and pine trees are covered with white snow, the rime is crystal clear, and the icicles are shining under the sun. The peaks are more majestic against the backdrop of white snow. After lunch, take the train to Chongging. After dinner, check in to the hotel for rest.

DAY 5: CHONGQING (B/L)

After breakfast, visit Liziba Light Rail (photo stop), Eling Park, Chongqing People's Auditorium, Jiefangbei Pedestrian Street, stroll across Qiansi Bridge, and after dinner, view the night view of Hongyadong architecture

DAY 6: CHONGQING → LIJIANG (B/L/D)
After breakfast, visit Ciqikou. Continue is your free time. Lastly take a flight to Lijiang

DAY 7: LIJIANG (B/L/D)

After breakfast, visit Dongba Land (eco car + social media hotspot glass bridge + Tibetan traditional clothes + travel photography + a 30second video). After lunch, go to the centuryold Naxi village closest to Jade Dragon Snow Mountain: visit Yuhu Village (includes eco car), located at the southern foot of Jade Dragon Snow Mountain, known as the "first village under Jade Dragon Mountain", one of the earliest settlements of the Naxi ancestors, and one of the best-preserved ancient villages with traditional architectural style. It has a long history and culture, rich tourism resources, and a long history of the Tea Horse Road. Compulsory Tour: Afternoon tea on the rooftop to watch Jade Dragon Snow Mountain (includes 1 drink + 1 dessert), and we end the



day with a visit to Lijiang Ancient Town and Sifang Street.

DAY 8:LIJIANG ♠ DALI (B/L)

After breakfast, take a bus to Dali, Compulsory Tour: [Erhai Lake Theme Tour Bus] (includes travel photography, Jinhua leading dance by the Erhai Lake, 3 digital photos each + a 20-second short video by drone), accompanied by the local guide, you can dance to the rhythm of the music, and let the beautiful songs echo between Cangshan Mountain and Erhai Lake. Each guest will have a complimentary bottle of Dali beer, (Note: Guests who do not drink beer will be given a bottle of juice). Arrive at the S-bend of the Erhai Lake Ecological Corridor, the most comfortable way to see Erhai Lake in Dali, visit Xizhou Ancient Town, iconic corner

tower, visit the windy courtyard, experience tiedyeing, then visit Dali Ancient Town (exclude eco car), Foreigner Street, free at leisure, dinner at your own expense.

DAY 9: DALI ♠ KUNMING (B/L/D)

After breakfast, we will head Kunming: [Kunming Old Street], where you can see the epitome of old Kunming: Qianwang Street, Jiubei Building, Centennial Fulin Hall, Ma Family Courtyard (exterior), Complimentary: "Make only one cup of tea in your life, and remember the Yunnan flavor after one drink - Qilin Dakou Tea, the 'leader' in the world of glutinous lemon tea!"

DAY 10: KUNMING - SINGAPORE (B)

After breakfast, we will take our flight back to Singapore.

Note: If on a late flight, Complimentary free tour of [Guan Du Ancient Town], where you will visit the Vajra Pagoda, taste Guan Du Baba (Guandu traditional flat bread), and [Dounan Flower Market]

- 1. If "Impression Lijiang" show is cancelled for whatever reason, travel agent shall not be held responsible for any cancellation/refund.
- 2. In the event if the big ropeway to Glacier Park is closed due to maintenance or weather conditions, it will be replaced to Spruce Meadow (Yun Shan Ping)+Eco Car.

Remark:

- Tour itinerary and flight details are subject to final confirmation.
- Please refer to Chinese itinerary version for correct details if there is any discrepancies in this English version.